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Veilig thuis in een welvarend Lichtervelde

De N-VA heeft een             voor Lichtervelde  

Beste Lichter-
veldenaren

Op het moment van de redactie van 
deze folder zijn we nog een kleine vijf 
maanden verwijderd van de verkiezin-
gen van 14 oktober. Het is stil op alle 
fronten. Uiteraard zijn wij druk bezig 
met het uitschrijven van een beleidsvi-
sie. De kernpunten hopen we u in een 
volgende bijdrage voor te leggen. 

Intussen polsen we mogelijke kandida-
ten. Inwoners die zich Vlaming durven 
noemen, mogen zich altijd melden. Het 
volstaat dat u mee wil schrijven aan de 
kroniek van de lokale N-VA. Dat is een 
verhaal van rechten en plichten. 

Helaas hebben wij ook minder goed 
nieuws. Op 13 mei overleed onver-
wacht ons bestuurslid Gabriel Vanme-
chelen. Het overlijden van Gabriel is 
een groot verlies voor N-VA Lichtervel-
de, maar nog meer voor zijn familie. 
Wij wensen hen veel sterkte.

Koenraad Coussee, voorzitter

Op de praatstoel  
Gemeenteraadslid 
Lieve Vanden Bussche
Nu je al een tijdje gemeenteraadslid bent, hoe valt dat mee?
Het begin was onwennig. De manier van spreken, bijvoorbeeld, met al die afkortingen. 
En dan al dat leeswerk. Maar beetje bij beetje lukte het. Alleen hou ik er niet van als een 
discussie persoonlijk wordt.

Je bedoelt de gemeenteraad van april toen Brand geschoffeerd werd?
Juist. Gelukkig kan Brand 
tegen een stootje. Maar netjes 
is anders. Nu, niet iedereen 
gedraagt zich zo. Toen we de 
kunstacademie bezochten 
was de medewerking vlot en 
goed. 

Wat ging je daar doen? 
Wij maken ons ongerust over 
de veiligheid van de kinderen 
in dat gebouw. Er zit asbest in 
en de zolderverdieping is on-
toegankelijk. Een lid van het 
bestuur houdt vol dat er geen 
problemen zijn. Een ander 
meldt dan weer dat een volgend bestuur dringend werk moet maken van herstellingen. 

Overdrijf je nu niet als het over de veiligheid van de kinderen gaat? 
Je kan geen risico’s nemen met kinderen. Toen wij op die zolder waren, vroeg men om 
niet dicht bijeen op dezelfde plaats te staan. Kan je nagaan! Er was ons een rapport van 
de brandweer beloofd en daar kijken we naar uit. We hebben bovendien het raden naar 
de kosten voor verwarming en dergelijke. 

Hoe zit het met de onderhoudskosten? 
Sedert de aanschaf op het einde van de vorige legislatuur is er niets gebeurd! Blijkbaar 
koopt dit bestuur graag oude panden op, door er goed geld voor neer te dokken en op te 
draaien voor de aanpassingswerken. Maar voorlopig laat men de boel de boel zijn. 

Je vindt de gemeente ongeschikt als vastgoedbeheerder?
Wel, dat is een typisch voor dit bestuur. Men koopt een bouwval, niet voor het eerst. 
Eigenlijk weet men zelf niet goed waar men naartoe wil. We missen een doordacht, 
voorzienig en samenhangend beleid.
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Steeds meer truckers rijden verloren in Lichtervelde. Hun GPS 
stuurt ze weg van de Kortemarkstraat nu de tunnel een niet te 
nemen hindernis is. Gevolg: bepaalde camionchauffeurs -nogal dik-
wijls van vreemde origine- raken het spoor bijster, ook als ze naar 
het aluminiumbedrijf Sapa, het olieverwerkend bedrijf iets verderop 
of naar OptimaT willen. Grote camions rijden zich dan vast in de 
kleine landbouwweggetjes in onze gemeente. In de Duifhoekstraat 
kunnen ze erover meepraten. 

Aangepaste signalisatie zou dat probleem al deels kunnen verhel-
pen. We nodigen de bedrijven ook uit om hun leveranciers en klan-
ten beter te informeren over het meest aangewezen traject.

Geef maar gas
In de Koolskampstraat moet je dat al een tijdje niet 
meer doen. De snelheid is er begrensd op 50 kilome-
ter per uur. Met de verkeerslichten die ze er geplaatst 
hebben, sta je er zelfs regelmatig stil. 

Dankzij de regionale derde bladzijde van Het 
Nieuwsblad weten we nu wat er aan de hand is. De 
gasleidingen zijn versleten. Bovendien hebben bewo-
ners regelmatig last van gasgeur.

Die zouden dat gas wellicht liever niet krijgen, of 
toch niet op die manier. Met alle bouwwerken die 
er momenteel aan de gang zijn in deze gemeente, 
mogen we nog meer dergelijk ongerief verwachten.

Het is ook een beetje vreemd dat nutsbedrijven niet 
een vervangingsprogramma voorzien voor hun 
infrastructuur. Die moeten toch enige notie hebben 
van de levensduur van hun installaties?

Blijkbaar wacht men tot er lekken zijn. Voorwaar 
geen geruststellende gedachte.

Waterkansen 
Klimaatspecialisten wijzen erop dat we steeds vaker te 
maken krijgen met periodes van grote droogte afgewis-
seld met overvloedige regenval. De aanleg van buffer-
bekkens is dan ook een gepast antwoord op die evolutie. 
Onze vraag: kunnen we van de nood niet een deugd ma-
ken? Als we die bekkens kunnen aansluiten op elkaar en 
we leggen een parkvorm aan met veel groen. Misschien is 
het zelfs mogelijk om watersportrecreatie te maken? Een 
stad of gemeente wordt altijd veel aantrekkelijker als er 
waterpartijen zijn. Dat hebben ze aan de Leieboorden in 
Kortrijk en aan ‘Papes Pitten’ goed begrepen. 

De weg kwijt

In memoriam - Gabriël Vanmechelen
Gabriël stond als Vlaming in hart en ziel mee aan de wieg van onze afdeling, samen met zijn echtgenote Trees Vandecappelle. 
Gabriël was van alle markten thuis. Als secretaris deed hij al het papierwerk, was hij de rechterhand van de voorzitter en 
organiseerde hij de meeste activiteiten. Daarnaast zetelde hij voor de N-VA in de Bib-raad en de beheerraad van OC De Schouw.

Bovendien was Gabriël onze communicatieman. Hij slaagde er als geen ander in om op gevatte wijze onze 
standpunten naar voor te brengen. Niet enkel door zijn bijna dagelijkse bijdragen op onze blog, maar ook 
in zijn vele persnota’s, folders en teksten. Ook het blad dat nu voor u ligt, is volledig van Gabriëls hand. 
Hij schreef alle artikels, maakte de foto’s en goot alles in een mooi geheel. In naam van Gabriël wensen we 
u dan ook veel leesplezier toe. Het zou hem ongetwijfeld voldoening gegeven hebben, mocht hij u het lezen 
een binnenpretje bezorgen met een van zijn doordenkertjes of kwinkslagen.

Bedankt voor alles, Gabriël!
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Hoe groen is ons dal? 
In een van de vorige edities van ons huis-aan-huisblad hebben 
wij bericht over de povere scores van onze gemeente op bestuur-
lijk vlak. Daarna organiseerde dezelfde krant nog een onderzoek 
over de omgevingsfactoren.  Nu, dachten wij, onze groene (slaap)
gemeente is in elk geval rustig. Hier zullen we punten sprokkelen. 
Vergeet het. 

Hoe groen ons dal aan de Zwanebeek ook is, veel betekent het 
blijkbaar niet voor de inwoners. Roeselare, dat veel minder lan-
delijk is, haalt betere punten. Hoe kan dat? Wel, er mag dan veel 
open ruimte en groen zijn, in Lichtervelde is dat groen -op de 
Huwijnsbossen na- niet toegankelijk voor de inwoners. Gelet op 
de bevolkingsdruk die enkel zal toenemen, is dat een probleem. 
Vooral als men bedenkt dat de opgang van de appartementen 
blijkbaar niet te stuiten is. 

Lichtervelde leeft 
De slogan komt niet van ons. Maar hij allitereert lekker. Dus vooruit maar. Alleen moet je die slagzin 
ook nog omzetten in de praktijk. De jongste tijd waren we getuige van heel wat succesvolle kunstmani-
festaties. Proficiat aan alle mensen die zich ervoor ingezet hebben!  

Geen Veldkermesse
Iets treuriger is de melding dat de organisatoren van ‘De Veldkermesse’ de handdoek in de ring gooien. Het contracteren van 
publiekstrekkers blijkt steeds moeilijker te worden. Daarbij ondervinden de initiatiefnemers concurrentie van gemeenten die 
diezelfde charmezangers engageren en de entree gratis maken. Dit is echt wel spijtig want de Veldkermesse was toch wel één 
van de bijzondere evenementen waar vele inwoners ieder jaar naar uitkeken.

Folklorestoet
Naar men ons vertelt, zou er evenmin nog een volwaardige folklorestoet uitgaan. Vooral dat laatste vinden wij zeer spijtig. 
Lichtervelde had een zekere reputatie op dat vlak opgebouwd. Er is nog steeds meer dan voldoende interesse.  Na het wegval-
len van enkele bestuursleden kunnen de initiatiefnemers het niet langer bolwerken. Misschien moet de gemeente meer haar 
oor te luisteren leggen bij de socio-culturele verenigingen. Een gemeente kan de voorwaarden scheppen waarin dergelijke 
initiatieven kunnen gedijen. 

Lichtervelde groeit
De bouwwoede in Lichtervelde is echt opmer-
kelijk. Dat is goed voor onze lokale economie. 
Maar het plaatst onze gemeenschap ook voor 
tal van uitdagingen. De gemeente is er als de 
kippen bij om de toekomstige te innen belas-
tingen mee te rekenen. 

Het blijft wel heel vaag of ze ook de nodige voorzienin-
gen op gebied van kinderopvang, plaatsen in de scholen, 
recreatie, groenvoorziening, gezinshulp en dergelijke 
getroffen heeft. 
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Wij zijn thuis in West-Vlaanderen. Een frisse pint op een zomers terras, hand in hand door de 
winkelstraat, onze kinderen samen in de jeugdbeweging. Wij verstaan elkaar, vieren samen feest, 
zorgen voor mekaar. Het is goed wonen in West-Vlaanderen. Hier zijn we op ons gemak. Met de 
N-VA blijft dat zo. Zodat u zich thuis voelt in een veilig en welvarend West-Vlaanderen.
n-va.be/veilig-verantwoord-vlaams

Veilig thuis in een welvarend West-Vlaanderen

Veilig Verantwoord Vlaams

Terugsturen naar: N-VA, Koningsstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel - info@n-va.be - www.n-va.be
De informatie die op dit document wordt vermeld 
is bestemd voor het interne gebruik van de diverse 
diensten van de N-VA. De Europese algemene 
verordening gegevensbescherming van 27 april 
2016 is van toepassing en voorziet toegangsrecht 
tot de gegevens, het verbeteren of verwijderen 
ervan. Meer informatie: www.n-va.be/privacy

Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie

Ja, ik wens een infobrochure over de N-VA te ontvangen

De heer          Mevrouw

Naam: Voornaam:

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel.: E-mail: Geboortedatum:     /     /

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN
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